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Zijn internationale studio heeft als thuisbasis 
Oostzaan, nabij Amsterdam. Boon startte als 
aannemer en groeide samen met zijn ex-vrouw en 
Creative Director Interior & Styling Karin Meyn 
door naar Studio Piet Boon. ‘Creëren past meer bij 
mij.’ Inmiddels telt hun team zeventig nationale en 
internationale specialisten, en laat veertig jaar Studio 
Piet Boon zich vertalen naar een boek in het najaar. 
‘In het boek komt een selectie van de nieuwste 
projecten voorbij en blikken we vooruit naar de 
toekomst. Het wordt een prachtig naslagwerk.’

Balans
Studio Piet Boon ontwerpt met balans tussen 

esthetiek en functionaliteit een totaalconcept: 
exterieur, interieur, styling en een uitgebreide reeks 
aan producten zoals meubels en badkamers. ‘Dan 
moet je denken aan high end hotels, kantoren, 
villaparken, woontorens of particuliere (vakantie)
woningen. Een paar voorbeelden? Q Residences 
en het Rosewood Hotel in Amsterdam, restaurant 
The Jane in Antwerpen, het Art Hotel op Curaçao, 
Andaz Hotel in Seoul, Jawaher Villas in Riyad, 
een woontoren in Osaka of appartementen in New 
York. Projectontwikkelaars hechten veel waarde aan 
onze naam bij hun projecten. Daarbij bieden onze 
vier Piet Boon flagshipstores in Oostzaan klanten 
de mogelijkheid onze unieke merkbeleving zelf te 

ervaren. Als leverancier van badkamers, keukens 
en designproducten hebben toekomstige bewoners 
hier de kans om inspiratie op te doen en zo betere 
keuzes te maken. Op deze manier kunnen wij een 
waardevolle bijdrage leveren aan de totstandkoming 
van diverse projecten en zorgen we dat de wensen 
van de klant worden vervuld.’ 

Studio Piet Boon is actief in het ontwerpen van exclusieve woningen en huizen 
voor zowel privéklanten als projectontwikkelaars. Van penthouses in New York tot 
strandhuizen op Bonaire. met hun ontwerpen en begeleiding creëren ze wereldwijd 
opvallende en op maat gemaakte projecten in het hogere segment.  Boon: ‘Die mix 

van opdrachten maakt mijn werk na veertig jaar nog steeds uitdagend.’

Projectontwikkelaars 
hechten waarde

aan de naam Piet Boon

PiEt BOON

Hoe oud ben je?
65
Waar groeide je op?
Koog aan de Zaan
in welke stad/dorp ligt 
je hart?
in verschillende grote 
internationale steden, 
tokyo is zeker een van 
mijn favorieten
Ben je geworden wat je 
wilde worden?
Ja. ik wilde aannemer 
worden en startte 
ook met een 
aannemersbedrijf. 
Uiteindelijk vond ik 
creëren leuker en zo is 
onze studio ontstaan
Waar ben je graag als 
je even tijd voor jezelf 

nodig hebt?
Op het strand
Binnen- of 
buitenmens?
Buitenmens
introvert of extravert?
mijn vrouw zal 
introvert zeggen
Sporter of studiebol?
Sporter
Socialist of kapitalist?
Daar kun je als 
ondernemer geen 
antwoord op geven
risico’s mijden of 
nemen?
Nemen
luisteren of spreken? 
Beiden
Wie is je grote 
voorbeeld? 
landscaper Piet 
Oudolf, mijn grote held

rosewood Hotel, amsterdam
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duurzaam
Bij ons totaalconcept draait alles om een 

naadloze synergie tussen interieur en exterieur, 
waarbij duurzaamheid en tijdloosheid samenkomen 
in een natuurlijk ontwerp met respect voor de 
cultuur en omgeving. ‘Mijn eigen huis is al 23 
jaar oud en ik heb het nog nooit hoeven aan te 
passen. In deze tijd is duurzaam ontwerpen nog 
belangrijker geworden. Onze ontwerpen hebben een 
lange houdbaarheidsdatum, en dat maakt ons een 
belangrijke speler op de markt. Het is ook essentieel 
om te begrijpen wat bij onze klanten past. Daarom 
voeren we uitgebreide interviews en stellen we het 
juiste team van ontwerpers samen om ervoor te 
zorgen dat het eerste ontwerp meteen een succes is.’

De ontwerpen van Studio Piet Boon staan 
bekend om het vakmanschap, de kwaliteit en de 
moderne visie. Door voor Studio Piet Boon te 
kiezen, kies je voor een sterk imago. ‘Met onze 
lay-outs voegen we waarde toe aan een project. We 
bestuderen de plattegrond van de architect tot in 
detail en adviseren over de te gebruiken kleuren en 
materialen. Dankzij onze kennis van de markt en de 
bouwsector overbruggen we de kloof tussen ontwerp 
en uitvoering. En we werken uitsluitend samen met 
gerenommeerde merkpartners.’

Hoe sterk is je rol als ontwerper aan tafel bij 
opdrachtgevers?
‘De meeste architecten staan open voor onze 

visie voor zowel interieur als exterieur. Een 
goede samenwerking kan een concept versterken. 
Zo ontwerpen we momenteel honderd luxe 
appartementen voor Rosewood aan de kust in 

Miami, waarbij we ook de gevelindeling voor onze 
rekening nemen. Voor dit soort projecten is het 
essentieel om een goede klik te hebben met de 
architect en de nodige kennis van zaken. Zo creëren 
we een harmonieus geheel dat voldoet aan de hoge 
verwachtingen van onze klanten en de omgeving.’

Pak jij zelf alle projecten op?
‘Het is niet zo dat Piet Boon achter de tekentafel 

staat en zegt: ‘Zo gaan we het maken’. Bij Studio 
Piet Boon werken we met een groot en getalenteerd 
team dat nauw samenwerkt aan al onze projecten 
en producten. Maar bij de kickoffs ben ik wel altijd 
betrokken en denk ik mee over de richting en visie 
van het ontwerp.’

Noem eens twee Nederlandse 
toonaangevende projecten. 
‘Het nieuwe hoofdkantoor voor NH1816 vind 

ik gaaf. Ze zitten midden in een weiland, en dan 
zet je niet zo’n doosje neer. Als je jonge mensen 
in Bovenkarspel wilt laten werken dan moet je ze 
ook wat bieden en een omgeving creëren waar ze 
graag zijn. Dus hebben we samen met de architect 
en landscaper een groene campus ontworpen met 

een parkachtige uitstraling. Het wordt een royale 
opgezette plek met veel licht, een fijne plek om 
te lunchen met een prachtige tuin aan het water. 
Mensen kunnen genieten van de omringende natuur. 
Ik ben daar onwijs trots op. 

Een ander toonaangevend project is het 
rosewood Hotel in het voormalige Paleis van 
Justitie. Daar hadden we zes jaar geleden ons eerste 
hotel in Amsterdam mee te pakkenn. Volgend jaar 
is de oplevering. En daarmee komt een droom uit. 
Het voldoen aan de regels van Monumentenzorg is 
een uitdaging, maar we zijn vastbesloten om er een 
warm welkom van te maken. Het gebouw heeft een 
indrukwekkende uitstraling en ademt de sfeer van 
Amsterdam uit. De tuinen zijn ontworpen door Piet 
Oudolf en we werken samen met lokale bedrijven 
en Nederlandse kunstenaars om het hotel een echt 
Amsterdams karakter te geven. Gastvrijheid op 
zo’n locatie vind ik erg belangrijk. De receptie komt 
helemaal achterin zodat mensen ook gewoon binnen 
kunnen lopen voor een kopje koffie.’

Van welk project gingen je handen onlangs 
jeuken?
‘Ik kom net bij de voormalige telefooncentrale 

in Amsterdam-West vandaan. In het pand worden 
twintig woningen gerealiseerd. Daar gaat mijn hart 
sneller van kloppen. Het is zo gaaf om aan dat project 
mee te werken. Bij de eerste keer dat ik voor het 
pand stond, dacht ik even dat het een lastige klus zou 
worden, maar juist die uitdaging maakt het zo gaaf.’

Hoe kijk je naar de toekomst?
‘Een belangrijke ambitie van Studio Piet Boon is 

om voort te blijven bestaan, ook als ik er niet meer 
ben. Daarom draag ik nu al mijn kennis en visie over 
aan mijn team. Maar eerlijk gezegd zie ik mezelf nog 
wel doorgaan tot mijn laatste adem.’

‘ onze ontwerPen 
heBBen een lange 
houdBaarheidsdatum’

‘ Bij ons totaalconcePt draait 
alles om naadloze synergie 
tussen interieur en exterieur’

andaz Hotel, Seoul

Nl Office, Brabant


